

F. Ibáñez fa un dibuix de Mortadelo per l'última voluntat d'una malalta

Maria-Jesús Campos va ser enterrada amb un llibre dels personatges



Maria Jesús Campos

«Potser et semblarà irreverent, però vull que m'enterrin amb un Mortadelo i Filemón», va demanar al seu marit Xavi Nadal, la professora i administrativa del col·legi Escola Pia, Maria Jesús Campos i Costa, que va morir dimecres als 43 anys.

VICTOR COLOMER

El seu marit no només va accedir a la seva petició, sinó que, a més, assebatat per uns amics, el famós autor de

Mortadelo i Filemón, Francisco Ibáñez, va fer per ella un dibuix especial de Mortadelo.

L'últim llibre acabat de publicar i regalat i dedicat pel propi Ibáñez, «El dopaje, qué potaje»



Ibáñez va dibuixar per ella un Mortadelo volant cap al cel

va arribar a Sabadell per missatger unes hores tard i ella mai no el va arribar a veure.

En la dedicatòria, Ibáñez havia dibuixat un Mortadelo

volant cap al cel. Segons l'expert en còmics i tebeos sabadellenc, i amic del pare de Mortadelo, Lluís Giralt, que va fer la gestió, «Ibáñez

ja li havia dedicat un altre llibre fa tres anys, quan Maria Jesús Campos lluitava contra la malaltia, i estava disposat a venir a veure a la seva admiradora i fan número 1 a l'edifici del Centenari del Parc Taulí on va morir».

Maria Jesús Campos, que deixa dos fills, l'Aleix d'11 anys i la Mireia, de 7, havia estat tota la vida, des de nena, una apassionada lectora de 'Mortadelos'. En col·leccionava tants com podia.

En els darrers mesos de malaltia, fins i tot regalava auques de Mortadelo i Filemón, creades per ella i amb vinyetes retallades, als metges i les infermeres, tal com havia fet sempre amb amics i familiars.

«Sempre anava de bòlit buscant 'Mortadelos', diu la seva amiga Salut, la felen riure molt i en els últims temps, quan se li va accentuar l'afició, aquell riure la consolava de l'immens dolor que estava patint».

Dins el taüd es van col·locar, també per voluntat d'ella, una foto del seu marit i els dos fills i un pingüf de pelutx, un animal que també l'apassionava.

El Mortadelo dedicat per l'autor no es va poder posar dins perquè va arribar unes hores tard.

Xavi Nadal el va donar als seus fills perquè tinguin un record de la seva mare i, de ben segur, serà conservat amb devoció tota la vida ■

Sábado, 10 de marzo del 2007- Sabadell-Diari de Sabadell 15

Titular:

-F. Ibáñez hace un dibujo de Mortadelo para la última voluntad de una enferma

-Maria Jesús Campos fue enterrada con un libro de los personajes.

(foto) Pie de foto Maria Jesús Campos

“Parecerá irreverente, pero quiero que me entierren con un Mortadelo y Filemón”, pidió a su marido Xavi Nadal, la profesora y administrativa del Colegio Escuelas Pías, Maria Jesús Campos I Costa, que murió el miércoles a los 43 años.

Víctor Colomer (periodista)

Su marido accedió a su petición, y además asesorado por unos amigos, el famoso autor de Mortadelo I Filemón, Francisco Ibáñez, hizo un dibujo especial de Mortadelo.

El último libro terminado de publicar y regalado y dedicado por el propio Ibáñez, “El dopaje, qué potaje” llegó a Sabadell por mensajero unas horas tarde y ella nunca lo llegó a ver.

En la dedicatoria , Ibáñez había dibujado un Mortadelo volando hacia el cielo, según el experto en cómics y tebeos sabadellense, y amigo del padre de Mortadelo, Lluís Giralt, que hizo la gestión, “Ibáñez ya le había dedicado otro libro hará tres años, cuando Maria Jesús Campos luchaba contra la enfermedad, y estaba dispuesto a venir a verla personalmente a su admiradora y fan número 1 en el edificio del Centenario del Hospital Parc Taulí, donde murió”.

Maria Jesús Campos, que deja dos hijos, Aleix de 11 años y Mireia de 7, toda su vida había sido, desde niña, una apasionada lectora de “Mortadelos”, que los coleccionaba tantos como podía.

En los últimos meses de enfermedad, incluso regalaba aleluyas de Mortadelo y Filemón , creadas por ella y con viñetas recortadas, a los

médicos y las enfermeras, como había hecho siempre con amigos y familiares.

“Siempre estaba atareada buscando “Mortadelos”, dice su amiga Salut, le hacían reir mucho y en los últimos tiempos, cuando se le acentuó la afición, aquel reir la consolaba del inmenso dolor que sufría”. Dentro del ataúd se colocaron, también por voluntad de ella, una foto de su marido y sus hijos , un pingüino de peluche, un animal que también le apasionaba.

El Mortadelo dedicado por el autor no se pudo poner dentro porque llegó unas horas más tarde.

Xavi Nadal se lo dio a sus hijos para que tengan un recuerdo de su madre y, de bien seguro, será con servado con devoción toda la vida.

=====

La dedicatoria de Ibáñez dice: “Aún con la tinta fresquita ...el último de la colección, para mi más encantadora “fan” María Jesús Campos. ¡ Mil abrazos y hasta siempre!

